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Ljubljana - Čeprav minevajo že trije
tedni, odkar ima na mizi predlog, da bi
prek dokapitalizacije vlastništvo Peka
vstopili zasebni investitorji - konzor-
cij podjetij, ki ga sestavljajo izolski
Evro poti teritalijanskipodjetjii\LM in
Ebe Group -, se nova vlada do predlo-
ga še ni opredelila. Naši viri trdijo, da
je razlog v tem, ker naj bi vlada predlog
vodstva Peka in Agencije za upravlja-
nje kapitalskih naložb (AUKN) zavrni-
la in v kratkem objavila javni razpis za
prodajo celotnega Peka. Idejo o takoj-
šnji prodaji podjetja so vladni pred-
stavniki obelodanili na ponedeljko-
vem sestanku s predstavniki vodstva
Peka, AUKN in konzorcija. Na vpraša-
nje, ali to drži, ministrstvi za finance in
gospodarstvo včeraj nista odgovorili.

Kot najverjetnejšega kupca, ki naj bi
gafavoriziraliposameznipredstavniki
nove vlade, se omenja Kopitarna Sev-
nica v večinski lasti podjetnika Jožeta
Šinkovca. Med drugim je leta 2008 v
sevniškem okraju kandidiral za pos-
lanca NSi. Po zatrjevanju naših virov
naj bi se Šinkovec v določenih krogih
že hvalil, da mu bo prej ali slej uspel
prevzem Peka. Ali to drži, Šinkovec ni
želel komentirati.

Kopitarna Sevnica se je sicer uvrsti-
la v ožji izbor za dokapitalizacijo Peka.
Tako kot konzorcij je tudi Kopitarna za
vstop vlastništvo Pekaponujala stvar-
ni vložek, ovrednoten na 1,7 milijona
evrov, s katerim bi v tržiškem podjetju
pridobila nekajodstotni lastniški de-
lež. Natančneje, gre za desetletni raz-

voj čevlja, ki bi se prodajal v Pekovi
maloprodajni mreži. Nobeno prese-
nečenje ne bo, če bo vlada že vprvi fazi
Kopitarni Sevnica omogočila vstop v
lastniško strukturo Peka. V AUKN so
nam namreč pojasnili, da je zasebnih
investitorjev več in da so različno
ocenjeni glede na sinergijske učinke.
»Vlada lahko izbere enega ali dva, lah-
ko pa tudi vse tri, saj se ponudbe med
seboj ne izključujejo,« so dodali na
AUKN.

Spomnimo, potem ko je nekdanja
vlada konec lanskega leta dokapitali-

zirala Peko v višini šestih milijonov
evrov, je od vodstva podjetja zahteva-
la, da najde strateškega partnerja, ki bi
bil pripravljen v družbo vložiti še naj-
manj 20 odstotkov dokapitalizacijske-
ga zneska oziroma 1,2 milijona evrov.
Konzorcij podjetij Evro poti, ALM in
Ebe Group je bil izbran kot najboljši
možni partner. Na podlagi stvarnega
vložka v višini skoraj dveh milijonov
evrov bi v Peku pridobil nekajodstotni
lastniški delež.
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Šinkovec lani postal
večinski lastnik Kopitarne Sevnica
Podjetnik Jože Šinkovec, ki med drugim na veliko trguje z lesom, je lani
lastniški delež v Kopitarni Sevnica povečal z 31,48 na 50,31 odstotka. Iz
delniške knjige je razvidno, da je Šinkovec delnice kupoval od malih
delničarjev. Po drugi strani pa so v lastništvu Kopitarne ostali večji delničarji,
med katerimi Merkur obvladuje skoraj četrtino delnic, nemško čevljarsko
podjetje Bruder VVinkle pa 12-odstotni lastniški delež. Na vprašanja,
povezana z lanskoletnimi nakupi delnic, Šinkovec ni želel odgovarjati,
predsednik uprave Kopitarne Marjan Kurnik pa je pojasnil, da prevzemne
ponudbe ni bilo treba objaviti, ker ima družba manj kot štiri milijone kapitala.
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Kopitarna Sevnica
z rastjo prihodkov
in izgubo
Predsednik uprave Kopitarne
Sevnica Marjan Kurnik je pojasnil, da
je družba lani dosegla 9,5 milijona
evrov prihodkov od prodaje, kar je
bilo za skoraj deset odstotkov več kot
leto pred tem. Medtem ko je izguba

v letu 2010 znašala 223.641 evrov,
je lani podjetje doseglo 80.000 evrov
izgube. Kurnik je poudaril, da v
zadnjih dveh letih ne bi poslovali z
izgubo, če za odpravnine zaposlenih
ne bi namenili 350.000 evrov.
Število zaposlenih se je v letu 2010
in 2011 zmanjšalo z 245 na 130.


